
Motion – Ska vi omförhandla med Comhem? 
 
Motion till årsmöte 2020 från arbetsgruppen för fiber- och bredband; 
 
BAKGRUND 
För ett antal år sedans bereddes frågan om anslutning av optisk fiber till hushållen i Såningsvägens 
andra samfällighet. 
 
Fiber- och bredbandsgruppen har gjort en undersökning hos medlemmarna i samfälligheten för att 
utröna intresse kring fiberlösning och det som Comhem erbjuder. 
 
FÖRSLAG 
Att ge styrelsen i uppdrag att teckna ett förnyat avtal till förmånligaste villkor för samfälligheten och 
dess medlemmar. 

 

 
 


